

Art & Culture Interest Group

A Note on the Changing Seasons 中華插花藝術展





Dear Members,

"2019 Flower Arrangements Exhibition" hosted by Chinese Florist Art Foundation will be held from March 10-17 at Chung-Shan Hall, Taipei.

This exhibition invited 200 flower artists designing 180 pieces of floral creations, which are integrated into the special space and cloisters of Chung-Shan Hall.

Those who are interested to attend can be gathered at the gate of Chung-Shan Hall at 14:00 on Friday, March 15 and enter the venue together. There will also be a flower arrangement show at 15:00-15:30 on the same day.

After the event, we can talk a walk to Astoria Café for afternoon tea if you are free.

Art & Culture Interest Group Susan Su & Teresa Zhang 親愛的藝文小組姐妹們,

適逢中華花藝文教基金會於中山堂舉辦 2019 中華插花藝術展,展期至三月十七日。

以春夏秋冬為表現內涵的[歲時記趣],邀請了 200 位花藝家,呈現 180 件作品 並融合中山堂光復廳及迴廊的特殊空間。

如果您有興趣加入我們參觀的行列,請於 3/15(星期五)下午 2:00 在中山堂入口集合入場,當天 3:00-3:30 將有一場現場插花示範。

在活動結束後,如果您還有時間,我們可以一起散步到明星咖啡館享用下午茶!

藝文小組

蘇怡 & 劉希敏 敬邀